

REF: DFM/2020/2503
Date: 25 March 2020

المرجع : DFM2020\2503
التاريخ : 25 مارس 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President,
Chief Operations Officer (COO),
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
المدير التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosing DXB Entertainments
PJSC Board of Directors meeting

الموضوع: الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة
شركة دي إكس بي إنترتينمنتس (ش.م.ع)

Further to our letter of 19th March 2020 notifying you of the Board of Directors' meeting, we would like to inform you that the Board of Directors' meeting was held today, 24th March 2020, at 2:00 pm.

بالإشارة إلى كتابنا بتاريخ 19 مارس 2020 والذي تم إخطاركم فيه بموعد إجتماع مجلس الإدارة، نود إعلامكم بأن قد تم عقد إجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 24 مارس 2020 الساعة ثانية بعد الظهر .

All matters listed in the Agenda were discussed, including:

جميع المواضيع المدرجة بجدول الأعمال قد تمت مناقشتها، و تمت الموافقة على الآتي :

1. Review of the previous Board of Directors meeting minutes.
2. Review and approval of the terms of an amendment to the Common Terms Agreement and related documentation in respect of the Company's Phase 1 financing facility, to take effect from on 31 March 2020.

1. مراجعة والموافقة على محضر الاجتماع السابق لمجلس الإدارة.
2. المراجعة والموافقة على شروط تعديل اتفاقية الشروط العامة والوثائق ذات الصلة فيما يتعلق بتمويل المرحلة الأولى للشركة ، على ان تصبح سارية المفعول ابتداءً من 31 مارس 2020 .

Kind regards,

مع أطيب التحيات،



تيسا مرعي زولنغ لي
أمين سر الشركة
Tessa Maree Xueling Lee
Company Secretary

